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فرماندار بستانآباد در وبینار استانی شورای آموزش و پرورش:

مطالبهگر فضای آموزشی هستیم تا به میانگین استانی برسیم

فرماندار بستانآباد ضمن تاکید بر اهمیت توسعه فضاهای آموزشی، خواستار توجه ویژه به این شهرستان برای رسیدن

به میانگین استانی شد.

به گزارش روابط عمومی فرمانداری بستان آباد،دکتر یعقوبی در وبینار استانی شورای آموزش و
پرورش با موضوع نهضت مدرسه سازی، با اشاره به کمبود فضاهای آموزشی در بستان آباد، اظهار
داشت:یکی از مطالبات جدی ما از مسئولان استانی، تامین فضای آموزشی مناسب برای دانش
آموزان شهرستان است.ما به دنبال این هستیم که با تلاش و پیگیری مستمر،سرانه فضای آموزشی

در بستان آباد را به میانگین استانی برسانیم.

ارتقای کیفیت آموزش و افزود:توسعه فضاهای آموزشی، نقش مهمی در  آباد  فرماندار بستان 
پرورش و پیشرفت تحصیلی دانش آموزان دارد.بنابراین، لازم است در این زمینه، توجه ویژه ای به
بستان آباد شود. دکتر یعقوبی در ادامه با اشاره به پروژه های مدرسه سازی در دست اجرا در
شهرستان،گفت:خوشبختانه با همت خیرین و تلاش مسئولان،پروژه های خوبی در زمینه مدرسه
سازی در بستان آباد آغاز شده است.در هفته دولت سال جاری،هشت مدرسه با مجموع ۲۶ کلاس

درس در شهرستان به بهره برداری می رسد.

فرماندار بستان آباد افزود:افتتاح این مدارس،گام مهمی در جهت رفع کمبود فضاهای آموزشی در
بستان آباد خواهد بود، اما همچنان تا رسیدن به وضعیت مطلوب، فاصله داریم و نیازمند حمایت

های بیشتر هستیم.
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